
Politický analytik Jan Baránek reaguje na
status ministerstva zdravotníctva v ktorom
porovnávajú počet úmrtí na COVID-19 a
chrípku: Toto už je špinavá goebelsovská
propaganda. Nechápem, prečo tu niekomu
extrémne záleží až na zločinnom a cielenom
šírení strachu a paniky
- CZ24 News | 17. listopadu 2020

SLOVENSKO: Ministerstvo zdravotníctva SR na sociálnej sieti minulý týždeň uviedlo, že
ročne podľahne chrípke výrazne menej ľudí, ako ochoreniu COVID-19. Na tento status
zareagoval rozhorčene politický analytik Jan Baránek, podľa ktorého ministerstvo
uverejnilo manipulatívny text

„Toto už je špinavá goebelsovská propaganda. Nechápem, prečo tu niekomu extrémne záleží až na
zločinnom a cielenom šírení strachu a paniky. Resp. chápem,“ píše Baránek v úvode statusu.

Analytika najviac zaráža, že ministerstvo píše, že kým do piatku 13. novembra na Slovensku
ochoreniu COVID-19 podľahlo 491 ľudí, počas  chrípkovej sezóny 2018/2019 bol vírus chrípky
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potvrdený u 40 zosnulých“.

„Goebels bledne závisťou… Odhliadnuc od toho, že si myslia, že toto je národ idiotov, ktorý im
doslova „zožerie“ každé nimi vydávené klamstvo, chcem sa opýtať – odkedy sa počas chrípkovej
sezóny robia testovania na prítomnosť vírusu chrípky v takom rozsahu, ako to vidíme pri Ciovid-e?

Podľa Baráneka sa ministerstvo za každú cenu snaží dokázať, že nie je pravda, čo sa tvrdilo aj v
odborných kruhoch doteraz. Teda že v r. 2007-2017 umrelo na chrípku ročne priemerne cca. 800
ľudí.

„Lebo takéto číslo akosi nepasuje do drakonických opatrení tohto amatérsko-exhbicionistického a
neschopného zhluku osôb, ktorý si hovorí „vláda SR“. Lebo nejako predsa musia ospravedlniť svoje
nezmyselné opatrenia, ako napr. núdzový stav. S ochorením menej nebezpečným, ako je chrípka to
samozrejme, akosi nejde.“

Baránek sa v tejto súvislosti pýta, v akom rozsahu sa počas chrípkového obdobia robia pitvy tak, ako
v prípade koronavírusu.

„No v malom. V takom, že uvedú IBA úmrtia, kde bol vírus chrípky POTVRDENÝ!!! Ako by vyzerali
asi čísla o úmrtí na chrípku, keby sa pitvalo tak, ako pri Covid-e? Odpovedajte, mudrlanti z
Ministerstva zdravotníctva! No, asi by sa prišlo k číslu cca. 800!!! Nemajú hanbu sprosto využívať
fakt, že bežný človek toto nevie a naletí im na ich každú primitívnu manipuláciu,“ dodáva.


